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Miljø- og Fødevareudvalget 

 

Til: 

Dato: 

 

7. september 2017 

 

 

 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

MOF alm. del 

Spørgsmål 1107 

Vil ministeren redegøre for, om det er normal praksis, at regeringen i sit 

finanslovsudspil prioriterer midlerne fra Forskningsreserven mellem 

udviklingsprogrammerne (EUDP, GUDP og MUDP), jf. artiklen: 

”Miljøbranchen kritiserer regeringens finanslovsudspil” bragt i Altinget den 5. 

september, hvor det fremgår, at regeringen samlet set afsætter 72,4 mio. kr. 

til det Miljøteknologiske Udviklings- og Demonstrationsprogram (MUDP) i 

2018, hvoraf de 30 mio. kr. tages fra Forskningsreserven? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra         ). 

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den   . 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på          og til lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Pia Adelsteen 

formand 
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